

## REPORT TO THE COMMITTEE

Wednesday, October 14, 1981

The Sub-committee on Acid Rain of the Standing Committee on Fisheries and Forestry has the honour to present its

## FOURTH REPORT

In accordance with its Orders of Reference dated Friday, December 5, 1980 and Thursday, December 11, 1980 your Sub-committee has investigated further on all aspects of acid rain, and presents the following report. (*For the text of the report, see Minutes of Proceedings of the Standing Committee on Fisheries and Forestry, Wednesday, October 14, 1981, Issue Number 37, page 5.*)

A copy of the relevant Minutes of Proceedings and Evidence (*Issues Nos. 1 to 10 inclusive*) is tabled.

Respectfully submitted,

*Le président*

Ron Irwin

*Chairman*

## RAPPORT AU COMITÉ

Le mercredi 14 octobre 1981

Le Sous-comité sur les pluies acides du Comité permanent des pêches et des forêts a l'honneur de présenter son

## QUATRIÈME RAPPORT

En conformité de ses Ordres de renvoi du vendredi 5 décembre 1980 et du jeudi 11 décembre 1980, votre Sous-comité a poursuivi son examen sur les pluies acides et présente le rapport suivant. (*Pour le texte du rapport, voir les procès-verbaux du Comité permanent des pêches et des forêts du mercredi 14 octobre 1981, Fascicule numéro 37, page 105.*)

Un exemplaire des procès-verbaux et témoignages s'y rapportant (*Fascicules nos 1 à 10 inclusivement*) est déposé.

Respectueusement soumis,